



BRÅ Spånga-Tensta

B R Å P r o t o k o l l

2006-03-28, Eggeby Gård

Närvarande: Abdo Goriya, och Jonas Ljungstedt, **SDN**. Jack Kindberg, Ante Hemphälä, Gabriel Marawgeh och Linda Wikman, **SDF**. xxxxxxxxxxxx, **Näpo Södra Järva**. xxxxx
xxxxxxxx **FB**. xxxxxxxxxxxxxxxx, **Connex**. xxxxxxxxxxxxxxxx, **Spånga
Företagarförening**. xxxxxxxxxxxxxxxx, **Centrumkompaniet**.

Förhindrade att närvara: Ann-Katrin Åslund, **SDN**. Cathrine Önnestam
ochxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, **SDF**. xxxxxxxxxxxxxxxx och xxxxxxxx, **SvB**. xxxxxxxxxxxx,
Connex. xxxxxxxxxxxx, **Tensta Företagarförening**. xxxxxxxxxxxx och xxxxx
xxxxxxxx, **Fabege**. xxxxxxxxxxxxxxxx, **Åklagarmyndigheten**. xxxxxxxxxxxxxxxx,
Sisab.

*Nästa möte är bokat till den 9/5 kl. 10.00-12.00 på Tenstagången 55,
Sammanträdesrummet 5 tr. OBS! Ny tid och plats!*

1. Mötesordförande Abdo Goriya öppnade mötet. Sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Abdo Goriya och andre justerare, Gabriel Marawgeh (utsågs i efterhand).
2. Dagordningen fastställdes.
3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
4. Angående "Barn och Unga i riskzongruppen" och närvaro på dess möten. Missnöje finns bland deltagare om att vissa inte tycks prioritera detta möte. Detta kommer att tas upp i och med den halvdagskonferens som kommer att äga rum på Eggeby Gård den 19/4. I samband med detta kommer riktlinjer och "Ung och Trygg på Järva" att diskuteras.
5. Kvinnofridsgruppen i Spånga-Tensta har lämnat ett förslag på ny organisation i förvaltningen kring kvinnofridsarbetet. Förslaget delades ut till de närvarande för kännedom. Förslaget håller på och diskuteras bl. a inom Järva Kvinnofrid. Troligtvis kommer det upp som ett ärende till nämnden innan sommaren.
6. Angående Trafikveckan visades en PowerPoint presentation för förra årets och årets arbete. I år ser det ut att bli ännu fler barn och ungdomar i aktivitet. Trafikveckan drivs i samarbete med Rinkeby SDF i år. Av de hittills 3 300 barnen/ungdomarna som anmälda är endast 500 från Rinkeby. Veckan utvärderades 2005 och var uppskattad.
7. Angående inbrott i stadsdelen rapporterades att de ökat markant i västerort med tyngdpunkt på Tensta och Hjulsta. Det finns flera grupperingar som ägnar sig åt dessa brott eftersom vittnen sett dem.

Problemet är att vittnena inte ringer polisen. Inbrotten verkar ha avtagit för tillfället. En person sitter häktad.

Diskussion kring bristande förtroende för polis/myndigheter samt hot mot vittnen kom igång. Problemet är omfattande. Detta kommer vi att äga mer tid åt under nästa BRÅ. Eventuellt kommer gäster att bjudas in för att diskutera detta med oss.

8. 12 föreningar med lokal i Tensta-Hjulsta och Rinkeby har bjudits in och deltog i ett möte på närpolisstationen. Där diskuterades och informerades kring illegal spelverksamhet, alkoholservice, matservice, rökning i lokal mm. Ansvariga för ovan nämnda verksamheter informerade och svarade på frågor. Efter detta möte har tillslag gjorts i ett par av dessa föreningars lokaler. Enklare skrift/sammanställning kring riktlinjer/regler kring detta önskades från föreningarna. Detta har förts vidare till Precens. Under nästa BRÅ kommer vi att diskutera denna fråga vidare och ta upp detta med såväl bostadsbolagen som åklagare.
9. Inget mer kom upp under punkten Övrigt. Nästa möte flyttades på grund av att många var uppbokade i samband med URBAN besök. Nästa möte är inbokat till den **9/5 kl. 10.00-12.00 på Tenstagången 55, Sammanträdesrummet 5 tr.** OBS! Ändrad tid och plats!

Efter mötet fortsatte vid med gemensam lunch och efterföljande konferens.

Linda Wikman
Sekreterare

Abdo Goriya
Ordförande och
förste justerare

Gabriel Marawgeh
Andre justerare